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De kracht van Overijssel  
Regionale economie als kans 

 

 

Afgelopen donderdagavond een 
prima avond gehad over regionale 
economie. Wat gaan we daar als 
provincie aan doen de komende 
jaren? Het staat prominent in ons 
coalitieakkoord 'de kracht van Overijssel'. Leden 
hebben hun visie en ideeën gegeven. 

Een avond van ontmoeten over een thema dat ons 
bezighoudt. Hoe houden we ons ondernemersklimaat 
in Overijssel vitaal, voldoende en goede banen, 
nationaal en internationaal op de kaart staan. Theo 
Rietkerk als verantwoordelijk gedeputeerde wil na het 
zomerreces met de Staten daarover in gesprek. 
Inspiratie opgedaan vanuit de vlammende bijdragen 
van Kees Eijkel (directeur Kennispark Twente) en 
Annemarie Beumers (programmadirecteur 
Kennispoort regio Zwolle). Het Kennispark gekoppeld 
aan de ondernemende Universiteit Twente is zeer 
succesvol en met de steun van de provincie zal zij 
dat de komende jaren verder kunnen uitbouwen. 
Kennispoort bouwt samen met de ondernemers aan 
een beter ondernemersklimaat. 
In de nieuwsbrief leest u de komende tijd meer over 
wat we gaan doen. Een uitgebreider verslag van de 
expertmeeting over regionale economie leest u 
binnenkort op de website. 

Martin Reesink 

lees verder 
 

CDA neemt Kamperzeedijk als 
voorbeeldproject 

 

 

Het is voor CDA-Statenlid Laura 
Antuma duidelijk dat er actie 
ondernomen moet worden wat 
betreft de verbindingsweg N760 
Kamperzeedijk. Dinsdagochtend 
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heeft Laura samen met CDA-Statenlid Marco van der 
Vegte en Jan Slagman van de SGP een bezoek 
gebracht aan de dorpsraad van Kamperzeedijk. 
De faceliftcommissie van het centrum van 
Kamperzeedijk is al lange tijd in afwachting van de 
plannen omtrent de N760. Voor de bereikbaarheid, 
leefbaarheid en veiligheid van het dorp en de 
omgeving, is het van belang dat er duidelijkheid 
komt. lees verder 

 

Evaluatie reconstructie 
 

In de afgelopen 
commissievergadering hebben we 
nogmaals gesproken over het 
rapport 'Kwalitatieve evaluatie van 
het reconstructiebeleid in 
Overijssel'. Het was destijds een 
Statenbreed initiatief om 
aanvullende informatie te hebben op de kwantitatieve 
evaluatie, met het oog op het doelbereik in de 
komende jaren. Dit evaluatieonderzoek kijkt vooruit, 
terwijl in de tussenevaluatie hoofdzakelijk 
teruggekeken is. In onze beleving is het een goed 
initiatief geweest om ook te kijken en horen hoe in 
het veld een en ander beleefd wordt, waar eventuele 
bijstelling mogelijk is, waar knelpunten zijn, waar 
goede resultaten zijn behaald, etc. Het is een goed 
rapport met een eerste aanzet voor een verdere 
kaderstellende discussie in de Staten.  
Uiteindelijk ligt er nu een voorstel waarin GS wordt 
gevraagd de aanbevelingen op korte termijn uit te 
werken. Deze aanbevelingen op korte termijn wil het 
CDA graag wat aangescherpt zien in lijn met ons 
coalitieakkoord. Bovendien hebben wij behoefte aan 
een overzicht per gebied waar zich knelpunten 
voordoen als gevolg van stapeling van (externe) 
ontwikkelingen. Voor de lange termijn bereiden de 
Staten een breed kaderstellend debat voor, omdat er 
ingespeeld moet worden op een verschuiving in de 
problematiek van het landelijk gebied. Dit proces van 
herdefiniëring van regionale en lokale opgaven voor 
het landelijk gebied zal samen met betrokken 
overheden, maatschappelijke organisaties en 
bewoners moeten worden vormgegeven.  
 
Yvonne Nijhof lees verder 

 

Voorstellen Statenfractie: Jan Evering 
 



De komende tijd zal de 
Statenfractie worden voorgesteld in 
de nieuwsbrief. Dit keer is het 
woord aan Jan Evering.  
 
Mijn naam is Jan Evering, getrouwd 
met Annie. Samen hebben we 4 
getrouwde en uitwonende kinderen. We worden 
opnieuw opgevoed door onze 7 kleinkinderen in de 
leeftijd van 3 maand tot bijna 7 jaar. Ik woon in 
Beuningen (gemeente Losser) en maak deel uit van 
het landbouw/melkveebedrijf 'de Maatschap Evering'. 
Mijn activiteiten naast het landbouwbedrijf zijn breed 
maatschappelijk. Voor het CDA heb ik veel kunnen 
doen als raadslid, fractievoorzitter en fulltime 
wethouder in mijn gemeente. Voor de agrarische 
sector heb ik als lid van de R.v.C. mogen werken in 
de nationale en internationale zuivelketen. Mijn 
bemoeienis met de R.K. kerk is/was op bisdommelijk, 
lokaal en regionaal niveau. Afgelopen jaar heb ik 
afscheid genomen als Commissaris bij de Rabo-
organisatie.  
Voor de derde periode maak ik deel uit van de CDA-
Statenfractie van Overijssel. Mijn betrokkenheid bij 
de agrarische sector is groot en ik heb de afgelopen 
jaren met steun van velen in de Staten veel bereikt 
op een aantal moeilijke dossiers. Met inzet van 
stimuleringsactiviteiten heb ik geprobeerd om de 
negatieve spiraal te doorbreken. In de huidige 
Statenperiode ga ik me stevig inzetten voor 'sociale 
infrastructuur'. Dit onderwerp spreekt me bijzonder 
aan, vooral met mijn ervaringen als wethouder en 
later als Commissaris in o.a. de sociale 
werkvoorziening en het vrijwilligerswerk. Er is veel 
goed werk te doen en soms heb je stevige schouders 
nodig.  
Op de website kunt u de contactgegevens van Jan 
raadplegen. lees verder 

 

Agenda 
 

Bezoek Ruth Peetoom Maandag 
11 juli komt partijvoorzitter Ruth 
Peetoom naar Kulturhus De 
Bijenkorf in Borne (Marktstraat 23). 
s Avonds om 20.00 uur is er 
gelegenheid om kennis met haar te 
maken en in gesprek te gaan over 
actuele maatschappelijke en partijthema’s.  
 
Raads- en Statenledenbijeenkomst  
Op maandagavond 26 september organiseert de 
CDA-Statenfractie een Raads- en 
Statenledenbijeenkomst over de gevolgen van de 
gepresenteerde Rijksbegroting.  
 
Holtense Dag De Holtense Dag vindt dit jaar plaats 



op zaterdag 12 november. De commissie is al druk 
met de voorbereidingen, maar kan vast melden dat 
Ruth Peetoom te gast is. lees verder 

 

 

 

 
U ontvangt deze nieuwsbrief omdat u lid bent van het CDA of in het verleden heeft aangegeven  

onze nieuwsbrief te willen ontvangen. U kunt u altijd afmelden voor de nieuwsbrief. 
 


